
 

 

Referat for brugermøde torsdag d. 16. juni 2023 
 

Formanden byder velkommen. 
Der var 15 fremmødte 

Veterankoordinator Gudrún Lønborg Höskuldsdóttir præsenterer. 
Gudrún fortalte om sit virke som veterankoordinator og om de projekter hun driver, samt hvad vi som 

veteraner kan få hjælp til hos hende. Der var mulighed for at stille spørgsmål og der er en gensidig interesse 

i at skabe et fælles samarbejde hvor vi kan gøre hinanden stærkere i at skabe de bedste rammer for vores 

veteraner i kommunen.  

 

Veterancafeens Facebook gruppe. 
Der blev fremsat ønske om at gøre vores Facebook gruppe offentlig tilgængelig, så vi derved bliver mere 

synlige. Dette er desværre ikke muligt, da det kompromitterer nuværende medlemmers rettigheder. Derfor 

er denne funktion ikke mulig i Facebook. 

Vi har dog vores hjemmeside: https://www.veterancafenaestved.dk/ hvor vi vil gøre alt for at have mest 

mulig information liggende for personer der ikke har Facebook, eller ikke ønsker at være medlem i vores 

Facebook gruppe. 

 

Ønsker til kommende events: 
- Aktive feriedage. (familiearrangement med fokus på børn og aktiviteter i naturen) 

- Foredrag. (Vi har pt. 3 navne på foredragsholdere) 

- Bustur og rundvisning på Stevnsfortet. 

- Bustur og en dag i Knuthenborg. (familiearrangement) 

- Kanaltur med Friheden, Næstved. (familiearrangement) 

- Kanotur (familiearrangement med fokus på børn og aktiviteter) 

- Guidet tur på GHR Næstved. Guider findes i foreningen (Familiearrangement) 

- Besøg på Panzermuseum East (familiearrangement) 

- Egnsteater – Dansk Rakkerpak. (Familiearrangement med fokus på børn) 

- Laserskydning – Mogenstrup (familiearrangement) 

- Kystfiskeri – Hornfisk (2024) (familiearrangement med fokus på børn og aktiviteter i naturen) 

- Byttedag hvor samlere kan bytte mærker og militære effekter (ej våben og ammunition) 

- Cykeltur med picnickurv. Hyggeruter. (evt. familiearrangement) 

 

https://www.veterancafenaestved.dk/


Ønsker fra Bestyrelsen: 
Vi er rigtigt glade for alle de gode ting der kom på bordet og vi håber at kunne afvikle nogle af dem i år. 

Når det er sagt, så er der stadig rigtigt mange ting på paletten i forbindelse med at komme på plads på 

Provstegården, byggeprojekter og tovholdning der fylder meget i en hverdag der også rummer arbejde og 

privatliv. Sådan er det at stille op som frivillig og vi lægger alle tilrådelige kræfter i. 

 Vi har brug for flere kræfter til at komme i mål. Nogen der kan gå til hånde, nogen der kan drive et event i 

mål, nogen som vil hjælpe med lidt praktisk, nogen der kan støtte dem som går forrest. Alt hvad vi kan få af 

hjælp, er noget værd og helt essentielt for at vi kan have en forening der er aktiv og dynamisk med 

attraktive tilbud. Et sted der giver noget igen. 

Det er i virkeligheden så lidt der skal til… Har du for eksempel lyst til at cykle en hyggetur en weekend-dag. 

Så slå bare op på vores Facebook og spørg om nogen vil med… Skal du ud og fiske, så spørg om nogen vil 

med…  

Lad os hjælpe hinanden.  

Veterancafeen bliver præcis lige så god som vi medlemmer gør den til. 

   

Mvh 

Bestyrelsen 


